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2021-03-04

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande FnollK Emma Ödman

Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Vice ordförande F6 Jacob Burman

Bakis Rebecka Mårtensson t o m §5
Sökande, Piff och Puff Willem de Wilde t o m §4.1

Sökande, Spidera Pontus Gustafsson t o m §4.2
Sökande, Game Boy Mijo Thoresson

Sökande, Bakisclubben Isac Borghed t o m §5
Sökande, Bakisclubben Maja Rhodin t o m §5
Sökande, Bakisclubben Vilgot Jansson t o m §5
Sökande, Blodgruppen Karin Hult t o m §5

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Emma Ödman väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Rebecka Mårtensson, Willem de Wilde, Pontus Gustafsson, Maja Rhodin, Vil-
got Jansosn och Karin Hult inadjungeras med närvaro- och yttranderätt.1

§4 Fyllnadsval

§4.1 Piff och Puff Willem sätter på kameran. Han bär mask och coola solglasögon. Han berättar
att han började F 2018 och har körkort. Han tycker att det är ett härligt gäng i
Piff och Puff och tror att han skulle kunna bidra till sektionen och ha kul med
dem. Han skickas ut och persondiskussion tar vid.
Beslut: Att fyllnadsvälja Willem de Wilde till Piff och Puff.

§4.2 Spidera Pontus satt i Spidera förra året och vill gärna sitta kvar. Han skickas ut och
en persondiskussion hålls.
Beslut: Att fyllnadsvälja Pontus Gustafsson till Spidera.

§4.3 Game Boy Mijo berättar att han går F2, har körkort och gillar brädspel. Han fick höra
att det fanns en plats över i Game Boy och blev taggad på att gå med. Han
skickas ut och ännu en persondiskussion hålls.
Beslut: Att fyllnadsvälja Mijo Thoresson till Game Boy.

1Som ledamöter i SNF respektive F6 har Mijo och Isac redan närvaro- och yttranderätt.
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§4.4 Bakisclubben Maja och Vilgot skickas ut.
Isac går F2, tycker det är nice att baka och gillar sektionsmöten och vill locka
dit fler med bakverk. Han är dessutom redan bakis ganska ofta och tycker det
vore lämpligt att få en officiell titel för det.
Bemelie säger att det förr fanns en grupp som kallade sig för Bageriet som
bakade tårta varje onsdag veckan innan tentaveckan. Hon undrar om Isac tror
att Bakisclubben kan ta över den traditionen. Han tycker det låter roligt och
gott, och ser potential i idén.
Isac skickas ut och Maja träder in. Hon söker för att hon gärna vill baka mer,
och eftersom hon känner de som redan sitter i Clubben.
Bemelie ställer frågan om Bageriet, och Maja säger att det låter superkul och
att hon kommer ta upp det med gruppen.
Maja skickas ut och Vilgot tar hennes plats. Han går TM1, gillar att baka och
tycker det vore kul att baka åt andra på sektionen.
Emma undrar vad han tänker att man skulle kunna baka till Nollan under
mottagningen. Han tänker att kladdkakor och liknande är lätt att dela upp i
lämpliga bitar och skulle passa bra. Kärleksmums vore också gott.
Albert målar upp ett hypotetiskt scenario där det förekommer en bal under
mottagningen. Han frågar Vilgot om han tror att Bakiscluben skulle kunna
baka bröd eller någon bakelse till denna. Vilgot föreslår tårtor.
Bemelie ställer den numera traditionella frågan om tårtor veckan innan ten-
torna. Vilgot tycker det vore kul, men han är osäker på om det vore rimligt
att göra varje läsperiod. Han tänker att det åtminstone vore kul att göra det
någon gång om året.
Vilgot skickas ut och persondiskussion om alla tre tar vid.
Beslut: Att fyllnadsvälja Isac Borghed, Maja Rhodin och Vilgot Jansson till
Bakisclubben.

§4.5 Blodgruppen Karin går F3 och söker Blodgruppen för att det är kul att engagera sig och för
att det är en bra sak nu när det råder blodsbrist. Vidare har hon äntligen lärt
sig koka ägg, vilket man kan ha till spenatsoppan under blodluncherna.
Bemelie säger att Blodgruppen hade planer på att få Blodbussen till campus
förra året, men det ställdes in på grund av pandemin. Hon undrar om Karin
skulle vilja dra i något med Blodgruppen utöver blodluncherna. Karin funderar
på om man skulle kunna skapa någon sorts poster som uppmuntrar folk till att
donera blod. Hon skickas ut och en persondiskussion hålls.
Beslut: Att fyllnadsvälja Karin Hult till Blodgruppen.

§5 Nyckel och access för
vice i FIF

På sektionsmötet förra veckan skapades viceposten i FIF, och Joseph undrar
om vi vill ge posten någon nyckel och eller utökad access. Han påpekar dock
att det inte finns några nycklar över av sorten FIF:s ordförande och kassör får,
och han ser egentligen ingen större poäng med att vice skulle ha en. Bemelie
tänker att de kan få höra av sig längre fram om de känner att en nyckel eller
extra access behövs.

§6 Aspbudget

§6.1 Kärnstyret Bemelie har ordnat en budget för Kärnstyrets aspning. Den utgår från att
allt kommer kosta lika mycket som förra året. Gustav undrar vad det är för
utgifter folk har budgeterat för Zoomarr, och Bemelie svarar att det kan handla
om hämtmat till aspar eller material till en aspplaggstillverkning som asparna
får hämta upp.
Beslut: Att godkänna Kärnstyrets aspbudget.
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§6.2 SNF Oliver säger att SNF har tre arr som de tror kommer kosta pengar: ost- och
vinkväll (de som vill får hämta upp ostkit alternativt köpa själva och skicka
kvitton till SNF), quesadillakväll (SNF betalar för ingredienser och håller ett
digitalt cook-along) och SNFriluftsliv (utomhusarr med något mataktigt om
restriktionerna lättas upp längre fram). David tycker aspbudgeten ser bra ut
och yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna SNF:s aspbudget.

§7 Runda bordet

§7.1 Kärnstyret Bemelie har fixat med sin överlämning, varit på KU och FuM samt hållit tal
på sektionens middag.
Sofia har varit på NU och på möte om köksrenoveringen. På NU diskuterades
ett potentiellt CM i digitala arrangemang. På köksmötet sade hantverkaren att
han trodde att köket skulle vara klart tills innan sommaren.
David väntar på feedback från förra kvartalsrapporten och ska fixa gamla bok-
föringsfel.
Joseph har försökt få tag på KfKb:s arbetsmarknadsgrupp, Ernst, angående
deras nycklar och accesser till arbetsmarknadsrummet, men ingen svarar på
mail. Han har också kollat på att beställa nya sektionspins, och eventuellt
tygväskor och annat vi inte har sålt förut.
Sjemelie har satt upp lappar med varningar om att inte lämna värdesaker utan
uppsikt i skolans lokaler efter stölderna som har hänt på sistone. På måndag
ska hon på SU. Där ska de prata om resultaten från Studentbarometern.
Albert har fixat 62 mailadresser för nyinvalda och uppdaterat medlemsregistret.
Enligt det uppdaterade registret har vi 733 medlemmar, vilket är anmärknings-
värt mycket mindre än de nästan 1000 medlemmarna det sa att vi hade förut,
men Albert tror att det beror på att kåren har rensat gamla studenter från
listorna.

§7.2 F6 Jaocb är på promenad. Han berättar att F6 har påbörjat sin aspning och att
de har en hel del taggade aspar. Ikväll ska de ha onlinerundvandring.

§7.3 FnollK FnollK har fixat med mottagningsschemat. Berg211, den vanliga ballokalen,
visade sig odck vara upptagen det datumet de hade tänkt sig.

§7.4 SNF SNF håller på att planera aspning och logistiken kring leverans av priserna
som delades ut under sektionens middag. De har möte med PA och SVL på
måndag.

§7.5 Foc Foc har i princip planerat klart sin aspning och Gustav har lagt mycket tid och
möda på ett PR-inlägg i FB-gruppen. Utöver det har de mekat och varit på
sektionsmöte.

§7.6 FARM FARM har haft möten med företag, försökt skriva rumsavtal med Ernst och
KARG och kollat på saker kring FARM-mässan.

§7.7 Mijo Bemelie tycker det känns konstigt att inte låta Mijo, som är den enda gästen
som är kvar, säga något och ger honom ordet. Han säger ”hej”.

§8 Inforunda

§8.1 Dubbelt
sektionsmedlemskap

Motionen om att tillåta dubbelt sektionsmedlemskap bordlades på FuM förra
veckan, och kårstyrelsen ska kolla med sektionsstyrelserna om vad de tycker om
frågan. Bemelie tycker att det verkar som att de flesta tycker att sektionerna
borde få sköta eventuella dubbla medlemskap själva.
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§9 Övriga frågor

§9.1 Ordförandemiddag och
styretöverlämning

Bemelie har kollat på gamla Kärnstyretaspningsscheman och sett att man förr
har haft ”ordförandemiddagar” där alla som aspar en post som ger dem en
plats i Styret träffas. Det vore bra, tror hon, men kanske lite sent att ordna nu
när alla redan har planerat sina aspningar.
Vidare har hon funderat på en Styretöverlämning; när vi gick på var det i
princip pang på med arbetet utan någon gemensam överlämning för Styret, mer
än en för Kärnstyret. Emma hade gärna fått mer överlämning om Styretdelen
av sin post när hon klev på, och tror det vore bra att ha efter invalen i LP4.
Bemelie tar med sig det och planerar något.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:08!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Emma Ödman
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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